
Jak pobiegnie brakujący odcinek S5? Samorządowcy Ziemi
Lubawskiej walczą o korzystny korytarz [ZDJĘCIA]
data aktualizacji: 2020.08.27

Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad nadal nie ujawniła decyzji dotyczącej
przebiegu brakującego odcinka drogi ekspresowej S5, która ma połączyć obwodnicę
Ostródy z autostradą A1 w Nowych Marzach koło Grudziądza. O jak najkorzystniejszy
korytarz zabiegają nie tylko samorządowcy iławscy, ale też ci związani z Ziemią Lubawską.
Swoimi postulatami zainteresowali parlamentarzystów.

26 sierpnia w siedzibie Urzędu Gminy Nowe Miasto Lubawskie w Mszanowie odbyło się już kolejne
spotkanie w tej sprawie z udziałem przedstawicieli lokalnych samorządów z tego terenu oraz
polityków.

Gospodarzem był Wójt Gminy Nowe Miasto Lubawskie Tomasz Waruszewski, a na jego zaproszenie
odpowiedzieli Senator Bogusława Orzechowska i posłowie Zbigniew Ziejewski i Robert Gontarz, a
także samorządowcy: Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego Józef Blank, Burmistrz Lubawy Maciej
Radtke, Wójt Gminy Biskupiec Arkadiusz Dobek i Wójt Gminy Lubawa Tomasz Ewertowski.



Samorządowcy ci, reprezentujący historyczną Ziemię Lubawską, zabiegają, aby brakujący odcinek
S5 przebiegał przez gminy Lubawa i Nowe Miasto Lubawskie.

- Trasa ta niewątpliwie wpłynęłaby na zwiększenie
komfortu przemieszczania się, a także dałaby szansę
na rozwój społeczno-gospodarczy całego regionu. Z
niecierpliwością czekamy na rozwój wydarzeń -
podsumował spotkanie wójt Tomasz Waruszewski.

Korytarz dla brakującego odcinka S5 powinniśmy poznać już wkrótce.
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